



特別公布 2020 年香港中學文憑考試 覆核成績結果發放安排

文憑試覆核成績結果將於 8 月 19 日公布。學校考生會經學校收到通知，而自修生可於 8 月 19 日至 31 日登入[香港中學文憑考試網上服務](#)帳戶查閱覆核結果，通知書則會於 8 月 19 至 21 日經郵遞派發；自修生如在 8 月 21 日仍未收到郵遞的通知書，可於 8 月 24 日起向公開考試資訊中心（電話：3628 8860）查詢。

—完—

日期：2020 年 8 月 17 日

SPECIAL ANNOUNCEMENT Arrangement for Release of Rechecking and Remarking Results of the 2020 HKDSE

Rechecking and remarking results will be released on 19 August. School candidates will receive the results via their schools while private candidates may view their results by logging into their accounts on the [HKDSE Examination Online Services](#) from 19 to 31 August. Notification letter of rechecking and remarking results will be sent by post to reach private candidates from 19 to 21 August. If candidates do not receive the letter by 21 August, please contact the Public Examinations Information Centre (Hotline: 3628 8860) from 24 August.

—End—

Date: 17 August 2020